
Zápisnica č. : 07-09-2019
z rokovania výboru Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci

Termín konania : 18.09.2019
Miesto konania : kancelária pozemkového spoločenstva
Začiatok rokovania : 15.00 hod.
Ukončenie : 16.15 hod.
Prítomní podľa prezenčnej listiny : účasť 100 %
Prizvaní :  Viktória Okáliková – dozorná rada
                 Ing. Štefan Čajka - OLH

     Petronela Petříčková – admin. pracovníčka
      
                

Overovatelia zápisnice :  Milan Kello
     Ján Subulý

Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

Rokovanie výboru bolo uznášania schopné.

Program :
1.Práce v lese
2.Žiadosti
3.Žiadosť p. Kutlík
4.Stav bankového účtu
5.Osadenie značiek 
6.Podiely Ing. Peter Novák
7.Stretnutie Agro-Racio a PD Kvačany

Závery rokovania k     bodom programu 
k bodu 1 Práce v lese
Ing. Čajka informoval

 Ťažba k 13.09.  4 453,07 m³ dreva, odbyt k 13.9.  4 275,65 m³ dreva
 Po 01.09. sa vyčistilo Hrachovisko v ochrannom pásme hniezda orla skalného
 Pripravujem podklady na preplatenie za orla
 Na ťažbu nám ostávajú dve posledné lokality
 Pestovné práce robíme podľa projektu ako boli vysúťažené
 Treba dokončiť uhadzovanie haluziny, zalesnenie a náter proti ohryzu zveri
 Prebehla kontrola z NLC v lesnej škôlke, bez závad
 K 30.09. sa podáva na NLC inventarizácia sadeníc
 V októbri bolo ukončené pletie sadeníc a bude prebiehať vyzdvihovanie sadeníc
 Robili sa opravy oplôtkov
 Bola schválená novela zákona o lese a ochrane prírody

Ing. Murgaš informoval
 Dňa 28.08. lesnícka komisia urobila obhliadku dreva a kontrolu správnosti merania
 Kvalita dreva – napadnuté lykožrútom
 Meranie bolo správne vykonané
 Ceny dreva 41,00 EUR/m³ bez DPH a 31,50 EUR/m³ bez DPH
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k bodu 2 Žiadosti
Ing. Hollý informoval

 Majetková ujma – urobený doplnok znaleckého posudku – nová suma 1 908 000,00
EUR

 Dňa  28.08.  sme  podali  žiadosť  o preplatenie  finančnej  náhrady  za  obmedzenie
bežného obhospodarovania v dôsledku zníženia výnosu dreva z dôvodu nemožnosti
spracovať včas kalamitnú plochu pre orla skalného

 NATURA 2000 sme dostali stanovisko z PPA, že podaná žiadosť je bez závad 

k bodu 3 Žiadosť Mgr. Kutlík
Ing. Hollý informoval

 Žiadosťou sa zaoberala majetková komisia
 Dohodli  sme sa s Mgr.  Kutlíkom, že nám pošle  návrh zmluvy – do dnešného dňa

neposlal
 Musíme určiť cenu za prenájom pozemku

Uznesenie:
Výbor Pozemkového spoločenstva bývalých urbarialistov v Liptovskom Trnovci  schvaľuje
žiadosť  Mgr.  Erika  Kutlíka  o prenájom  parcely  č.  KN-E  1589  vedenej  na  LV  642  k.ú.
Liptovský Trnovec o výmere 6 220 m².
Hlasovanie :
za : 7 proti : 0 zdržal sa : 0

k bodu 4 Stav bankového účtu


k bodu 5 Osadenie značiek
Ing. Hollý informoval 

 Osadila sa zákazová značka s dodatkovou tabuľou za penziónom Rendez vous a za
cintorínom

k bodu 6 Podiely Ing. Peter Novák
Ing. Hollý informoval

 Ing. Peter Novák súhlasil s našou ponukou

k bodu 7 Stretnutie Agro-Racio a PD Kvačany
Ing. Murgaš informoval 

 Majetková komisia rokovala s PD Kvačany
 Dnes rokovala majetková komisia s Agro-Racio
 Predbežná  ponuka  od  Agro-Racio  za  Galovany  je  52,00  EUR/ha  +  valorizácia

a zaplatili by takú sumu aj za tento rok
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Overovatelia :  Milan Kello
                        Ján Subulý

Zapísal :  Petronela Petříčková
Prepísal : Petronela Petříčková           

                                                                                                              –––––––––––––––
               Ing. Ľubomír Hollý
                     predseda PS 
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